

PROTOKOLL TOR RTGS styrelsemöte 12/8-2008

1. **Mötets öppnande-** Marianne förklarar mötet öppnat och närvarande styrelsemedlemmar är -My Wadström, Marianne Teinert, Krister Esping och Gith Jakobsson.
2. **Fastställande av dagordning.**
3. **Val av justeringsperson som jämte ordförande ska justera dagens protokoll.** M.T och G.J justerar dagens protokoll.
4. **Genomgång av föregående protokoll :** Protokoll 5, 2008-06-30 saknar underskrift av vald justeringperson, S.D. Protokollet har ej gått till S.D för underskrift då hon valde att säga upp sitt uppdrag inom rfg vid denna tidpunkt.
5. **Ärenden från och till SGVK:**
 - G.J har tagit emot ett meddelande från SKK angående omröntgen.
 - M.W fick brev från SGVK med ordförandebrev + fråga 29/7- Skickat svar idag till Margaretha Sundquist angående när manustid för vår tidning går ut i augusti. M.W svarade på detta mail 2008-08-02 och vidarebefodrade också ordförandebrev till övriga styrelsemedlemmar.
6. **Rapport från Ordförande:** Inget särskilt att rapportera. M.T kan nu endast nås på mobiltelefon 0706- 574285.
7. **Rapport från Kassören:**
 - Månadsrapporten, Alandsövningen gick med ca 1100 kr vinst. Överskott från servering, lotteri mm.

8. Fastställande av våra nya styrelseuppdrag: M.T utser Gith Jakobsson som vice ordförande och My Wadström som sekreterare from 2008-07-16 då Veronica ferreira och Sussanne Danheimer avgår från styrelsen. Sekreterare My Wadström skall nu mottaga all post från SKK och SGVK enligt tidigare beslut. MH och tävlingsprotkoll skall sedan skickas vidare till K.E som har ansvar över denna del. M.W kontrollerar med SKK och SGVK att de vet var de skall skicka all post. K.E tar på sig uppdraget att göra en ny funktionärslista som skall skickas till SGVK.

9. Gosbladet/Hemsidan

- M.T utser from 17/7-2008 Lisa Bergendahl till webmaster med Gith jakobsson som ytterst ansvarig.

Lisa skrev en förfrågan i juli, där hon frågar om hon får närvara vid styrelsemötet idag, 12/8-08, vid den punkt då hemsidan skulle tas upp. G.J meddelar L.B att hon kommer att bli kallad att närvara vid behov och under de delar som avhandlar hemsidan.

- Skall Hd-resultaten skrivas ut på hemsidan? Marianne föreslår att vi lägger ut resultatet i Gosbladet istället för på hemsidan, vilket alla godkänner.

- Översättning- M.W översätter Domarkompndiet när det kommer i våra händer. M.W översätter också delar av hemsidan

- Gosbladet – L.B kommer att vara med på en del möten, vid behov, då vi tar upp något angående Gosbladet eller hemsidan.

10. Välkomstbrev till nya gosägare & Värvningsbrev till nya gosägare- K.E
åtar sig uppdraget att skriva dessa brev.

11. Gith informerar:

- Domarkompendiet- G.J har beställt nytt Domarkompendium och M.W tar på sig uppdraget att översätta detta när det kommer i hennes händer.

- Styrelsearbetet vid avhopp- G.J berättar att vi gjort allt helt enligt reglerna då S.D och V.F valde att träda ur styrelsen och då deras uppdrag skulle fördelas på öriga i styrelsen.

- MH i Skutskär- Allt gick väldigt bra och deltagarna blev väl mottagna.

12. Valhänvisning & Valhänvisningsregler/avelsrekommendationer:? M.T
kan göra förslag på ändringarna angående tikens ålder och HD

13. Hälsoenkäten

- Följebrev- Vi kommer överrens om att vi bör ha ett förklarande brev samt kompletterande frågor angående HD till våra medlemmar då vi skickar ut hälsoenkäten.

- Vem ska sammanställa vem gjorde förra, veterinär? G.J med Camilla, Monika, och Peter tar reda på vem som gjorde förra sammanställning och försöka att få tag på den.

14. Vi behöver ändra kriterierna för vilka som får stå som uppfödare på hemsidan. Aven RfG's avelsrekommendationer ska gälla utöver SKK's

veisrekommendationer- Vi ska G.J tar på sig uppdraget att ändra på kriterierna och ta bort "kennelnamnsregeln"

15. Material/pengar från Sussie och Veronica- . Alla pengar tillbaka. K.E tar kontakt med Sussie Danheimer angående enkäter som har nått S.D via mail.

16. Fysiskt styrelsemöte i Stockholmstrakten i höst. När och var? G.J tar på sig uppdraget att planera när och var nästa medlemsträff ska ske.

17. Aktiviteter:

- **MH- Skåne- G.J kontaktar Monika Höglund**
- **Medlemsträff- 4 oktober, fika /grilla, prova på rally lydnad**

18. Övriga frågor:

- **Ett beslut fattas på att vi ska skicka tackgåva till Evas föräldrar samt att Krister ska skicka två tröjor till L.B vilka hon sedan ska ta med till Åland.**
- **Göra en "att göra lista" där bl.a. med gamla protokoll som underlag så inget glöms. K.E & G.J gör varsin lista.**
- **Kommunikationen med M.T tills dess att hon har fått ordning på sin mail-uppkoppling. M.T använder spray mailen på jobbet tillsvidare.**

19. Nästa möte- 4oktober, förberedelse inför fysiskt möte sker som telefonmöte den 19 september kl. 20.00 (Ett datum som flyttas fram till 25/9 efter telefonkontakt med alla styrelsemedlemmar 19/9).

20. Avslutning – M.T tackar alla i styrelsen för deras medverkan.